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Geachte college,

De NOS heeft onderzoek gedaan naar het gebruik van algoritmes binnen gemeenten.
Algoritmes zouden, volgens gemeenten, kunnen bijdragen aan het eerder ‘bovendrijven’ van mensen 
met bijvoorbeeld problematische schulden.
De VNG beaamt dat het gebruik van algoritmes allerlei voordelen zou kunnen hebben, mits voldaan 
wordt aan de principes van transparantie, zorgvuldigheid en proportinaliteit 

Duidelijk is wel dat het gebruik van algoritmes de kans doet toenemen op risicoprofilering en 
discriminatie.
Immers, de algoritmes zorgen er ook voor dat mensen in bepaalde groepen worden ingedeeld wat de 
kans op discriminatie vergroot.

Groenlinks heeft de volgende vragen:

 Worden er binnen de systemen van de gemeente Steenwijkerland gebruikt gemaakt van 
algoritmesystemen?

 Zo nee, is de gemeente voornemens om gebruik te gaan maken van algoritmes?
 Zo ja, wie is verantwoordelijk voor het toezicht op deze manier van werken en dus de 

algoritmes? Op welke gebieden wordt er gebruik gemaakt van algoritmes? (Bijvoorbeeld 
fraude bijstand, overtredingen en boetes)

Aletta Makken


